
Representanten Gunnar Moland (H) har stilt slikt spørsmål: 
 
I juni i år omkom en 57-år gammel buss-sjåfør i en frontkollisjon på Sørås i Bergen. 
Både ansatte sjåfører og deres organisasjoner har tatt til orde for at bussene som brukes i 
dagens ruteproduksjon ikke ivaretar sikkerheten for sjåføren på en tilfredsstillende måte. 
Som den største aktøren innen offentlig transport i Vestland ber vi administrasjonen redegjøre for 
hva vi foretar oss i denne saken. 
 
Fylkesdirektør mobilitet og kollektivtransport: 
 
Fylkesdirektøren syner til eiga refereratsak der det aktuelle spørsmålet er omhandla. 


